
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári konané dňa 25. 2. 2008  

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová,  Edita Klembasová,  MVDr. Július Balog, MUDr. Radovan  

                Baník, Mgr. Pavel Jánošík, Róbert Sobota, Karol Pajda, Ing. Jozef Vretenička, Darina  

                Srnišová, Pavel Gavalec 

 

 

Ospravedlnení: Renáta Kancková, Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

 

Primátor:                           Ing.    Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                         JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                     Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                              Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

   Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel  R O N Č Á K, 

ktorý privítal všetkých prítomných 

 

Za overovateľov určil:                 l.  MVDr. Július  B A L O G 

                                                     2.              Róbert  S O B O T A 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. MVDr. Balog a p. Sobota? 

9 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                       Renáta Kancková, Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                        Bc. Vretenička  neprítomní  

 

Návrhová komisia:                             1.   MUDr. Jana  G A S P E R O V Á 

                                                      2    Mgr.    Pavel  J Á N O Š Í K        

                                                      3.               Darina  S R N I Š O V Á      

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali MUDr. Gasperová, Mgr. Jánošík a 

Srnišová?  

9 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                        Renáta Kancková, Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                        Bc. Vretenička  neprítomní  

 

 

P R O G R A M : 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

           Predkladá: zástupca primátora 

 

2. Správa o výsledkoch inventarizácie 

       Predkladá: prednosta MsÚ 

 

3. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 

       Predkladá: predseda komisie 

 

4. R ô z n e – návrhy 

 

5. Diskusia - interpelácia 

  

6. Záver 
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Hlasovanie: Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom?  

9 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                        Renáta Kancková, Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                        Bc. Vretenička  neprítomní  

 

    Potom primátor mesta oboznámil prítomných s tým, že poslankyňa za mestskú časť Slaná Lehota 

p. Renáta Kancková sa písomne vzdala mandátu. Mestské zastupiteľstvo vzalo informáciu na 

vedomie. Na budúcom zasadnutí MsZ zloží sľub p. Jaroslava Skypalová. 

 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

    Táto správa bola vypracovaná písomne a v plnom znení priložená k zápisnici. 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bola schválená správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej 

rady a primátora mesta? 

9 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                        Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                        Bc. Vretenička  neprítomní  

2. Správa o výsledkoch inventarizácie 

    Táto správa je tiež vypracovaná písomne a poslancom bola zaslaná domov. 

Hlasovanie: Kto je za to, aby správa bola schválená? 

9 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                        Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                        Bc. Vretenička  neprítomní  

 

3. Správa o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok bude predmetom rokovania budúceho 

    zasadnutia MsZ, nakoľko Ing. Kubaliak nebol prítomný. 

  

4. R ô z n e – návrhy 

   Na zasadnutie boli prizvaní: Ing. Vrban a Mgr. Vrban, zástupcovia firmy ARDIS. 

 

Ing. Vrban  

- oboznámil prítomných so žiadosťou firmy ARDIS o odkúpenie časti nehnuteľnosti cca 5300 m2 

   v lokalite Skalica na výstavbu obchodného reťazca. Bude vytvorených cca 30 pracovných miest. 

kde príležitosť zamestnať sa dostanú obyvatelia mesta. 
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Hlasovanie: 

Kto je za odkúpenie časti nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, lokalita Skalica podľa vypracovaného 

geometrického plánu, ktorý zabezpečí kupujúci na vlastné náklady o výmere odkupovaných    

nehnuteľností - pozemkov cca 5300 m2 pre firmu ARDIS, s. r. o., A. Dubčeka, Žiar nad Hronom? 

Hlasovanie: 

9 za                                    Mgr. Jánošík proti                          - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                 Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                    neprítomní  

 

- zrušenie uznesenia č. 10/2007 zo 14. 12. 2007, ktorým bol schválený odpredaj dvojizbového bytu  

   č. 26 na  prízemí obytného domu súp. č. 504 na Ul. sklárskej, vchod č. 16 v Poltári postavený na    

   parc. č. 2134, zapísaný na LV č. 1840 k. ú. Poltár pre p. Máriu Zacharovú, Novohradská  32,  

   Lučenec v cene 161.400.- Sk 



Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

 

- schválenie odpredaja dvojizbového bytu č. 26, na prízemí obytného domu súp. č. 504, na Ul. 

   sklárskej, vchod  č. 16 v Poltári postavený na parc. č.  2134, zapisaný na LV č. 1840 k. ú. Poltár   

   za cenu 161.400.- Sk pre Soňu Barnovú, bytom Fučíkova 628/20, Poltár 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

 

- schvaľuje z rozpočtu na financovanie originálnych kompetencií základných škôl  a školských 

    zariadení  /s výnimkou zariadenia ŠSZČ BLESK/, zadržať 12, 19% na kapitálové výdavky 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

 

- vyradenie Školského strediska záujmovej činnosti BLESK zo siete škôl a školských zariadení  

    k 30. 6. 2008 

Diskusia: 

Ing. Pribilincová 

-  finančné prostriedky, ktoré BLESK nevyčerpá, prejdú na ZŠ. Všetka činnosť im zostane, aj  

   olympiády.  

 

Mgr. Jánošík 

- aj budúci rozpočet treba tvoriť tak, aby mohli robiť olympiády. Treba zvažovať,  

   akú činnosť budú mať.  

 

Ing. Pribilincová 

- finančné prostriedky sú na počet detí. Rozpočet na r. 2008 je schválený. Keď BLESK bude  

   súčasťou školy, súťaže a poukazy pôjdu naďalej cez BLESK. Mal by sa zvýšiť počet detí. 

 

Hlasovanie za vy:radenie Školského strediska záujmovej činnosti BLESK zo siete škôl a školských  
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zariadení k 30. 6. 2008: 

8 za                                                   - proti                                                 2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                     Mgr. Jánošík, Gavalec    

                                                                                    Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                    -  neprítomní  

 

- spojenie Školského strediska záujmovej činnosti BLESK so Základnou školou na Ul. slobody 2 

    v Poltári k 01. 07. 2008 s prechodom všetkých práv a povinností z pracovnoprávnych vzťahov 

    zamestnancov ŠSZČ BLESK, ktoré prechádzajú na Základnú školu odo dňa spojenia 

Hlasovanie: 

8 za                                                   - proti                                                     2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                        Mgr. Jánošík, Gavalec    

                                                                                    Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                    - neprítomní 



 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby PaeDr.. Zuzana Matušková bola členkou ZPOZ-u pri MsZ v Poltári? 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby Katarína Kačániová bola členkou ZPOZ-u pri MsZ v Poltári? 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

 

Hlasovanie: 

Kto je za návrh, aby Ing. Mária Pribilincová bola schválená za členku ZPOZ-u pri MsZ v Poltári? 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby PaeDr. Zuzana Matušková bola doplnená ako členka komisie kultúry pri MsZ 

v Poltári? 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní  

 

- odpustenie nájomného za mesiac november 2007 všetkým nájomcom nebytových priestorov 

     v predajných stánkoch na tržnici 

Hlasovanie: Kto je za tento návrh? 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní 

 

- a/predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu  

     projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu MŠ sklárskej“, ktorý je realizovaný pre  

    „Materskú školu, Ul. sklárska 616/34 Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a   

     sociálneho rozvoja mesta 
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     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

     výške cca 600.000.- Sk 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

        neprítomní 

 

- a/predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu projektu „Rekonštrukcia 

    výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ“, ktorý je realizovaný pre „Základnú školu, Ul.  

    školská 493/4, Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja   

     mesta 

      



     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

          výške cca 600.000.- Sk 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                   neprítomní 

-  a/predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu projektu „Výmena 

     výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ“, ktorý je realizovaný pre „Základnú školu, Ul.  

     slobody 638/2, Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja   

      mesta 

      

     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

          výške cca 798.539, 22 Sk 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní 

 

- VZN č. l/2008 o poskytovaní dotácií a finančnej výpomoci z rozpočtu mesta Poltár 

Hlasovanie: 

10 za                                                   - proti                                                     - sa zdržal hlasovania 

                                                                                            Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                            neprítomní 

 

- VZN  č. 2/2008 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a o úhrade za poskytované 

   služby v rozpočtovej organizácii ZSS Poltár, ktorej zriaďovateľom je Mesto Poltár 

Diskusia: 

p. Gavalec 

- mal dotaz, či dostaneme finančné prostriedky na prevádzku ZSS 

 

primátor 

- na plný počet lôžok dostaneme 970.000.- Sk, čo činí 40% 
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p. Gavalec 

- stravná jednotka je v rozpore so zákonom č. 195/1998, klienti majú platiť iba režijné náklady na 

   stravu. Prečo sme nezobrali VZN z VÚC? Predtým bolo vypočítané, že klienti by mali platiť od  

   4.000 do 6.000.- Sk. Sponzorské 50.000.- je tiež protizákonné. Súkromné firmy si môžu dať  

   podmienky aké chcú, ale Mesto nie.  

 

MUDr. Baník 

- keď klientom nevychádza platiť z dôchodkov, sú povinní doplatiť rodinní príslušníci. My nemáme  

  štátny rozpočet, ani štátne zariadenie, aby to bolo zadarmo. Ekonomická komisia by to  

  nedoporučila, aby všetko doplácalo Mesto. 

 

primátor 

- dnes bolo písané v Novohradských novinách, že podobné zariadenie otvára Fiľakovo a vstupný 

    poplatok je 50.000.- Sk 



 

Mgr. Jánošík 

- v rámci rozpočtu by Mesto malo dotovať čiastkou 2, 5 mil. Sk. Klienti, ktorí tam  budú 

   umiestnení, musia mať vyššie dôchodky. Sami sa rozhodnú, či tam pôjdu.   

 

MUDr. Baník 

- p. Lomanová má vypočítané náklady na každú izbu. Jednolôžková bude stáť okolo 10.000.- Sk. 

   Priemer je 8.100.- Sk. 

 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz, aký bude finančný príspevok z VÚC na budúci rok 

 

primátor 

- o navýšenie rozpočtu môžeme požiadať už v druhom polroku 2008 

 

p. Gavalec 

- nemôže s tým súhlasiť. Nie je to prepočítané. Bývalá riaditeľka to mala 

   prepočítané. Poplatok 5.000.- Sk stačí. 

 

MUDr. Baník 

- momentálny stav naplnenosti ZSS je nasledovný: 

                                                         DSS má zo 16 možných klientov 11 

                                                         a DD z 18 má 2 klientov. 

   Mnohí žiadatelia boli už umiestnení do iných zariadení a tiež nastal prirodzený úbytok. Snažíme 

sa naplniť stav. 

 

primátor 

- tí, ktorí nastúpia, sú ochotní zaplatiť. Jednoznačne chceme, aby sa zariadenie využívalo. 

  

prednosta 

- po stavebnej stránke je to už dokončené 

 

primátor 

- je zakúpené aj vybavenie 
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p. Srnišová 

- je to pre solventných dôchodcov. Sadzba je vysoká. 

 

p. Klembasová 

- pripomenula p. Gavalcovi, že poplatky v zariadení prepočítavali pred 4 rokmi. Aj do zariadenia 

  v Sušanoch pred 5 rokmi museli zaplatiť 50.000.- Sk. Čo by povedali tí ľudia, ktorí si nájdu     

  opatrovateľku k rodičom domov a tú musia zaplatiť a neprispieva im nikto. Ak deti chcú, aby sa  

  im o rodičov postaralo, nech zaplatia. Ak dá VÚC viac finančných prostriedkov, sadzby sa môžu  

  zmeniť. Keď je zariadenie dobudované, neodsúvajme to. 

 

p. Gavalec 

- do zariadenia VÚC sa 50.000.- Sk už rok dozadu neplatí. 

 

MUDr. Banik 



- na financovaní sa bude podieľať Mesto, VÚC, klient, prípadne sponzori 

 

MUDr. Gasperová 

- otvorenie zariadenia je bez diskusie. Vstupné poplatky sú vysoké, ale dajú sa financie získať   

  z projektov. 

 

primátor 

- pokiaľ by sme získali financie z iných zdrojov, poplatky znížime. 

 

Bc: Vretenička 

- chcel vedieť, koľko je z rozpočtu mesta 

 

MUDr. Baník 

- l, l mil. Sk ročne 

 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz, či tí klienti, ktorí boli presunutí do ZOS, sa vrátia do ZSS 

 

Lomanová 

- robili šetrenie u všetkých 65 žiadateľov. Niektorí sa medzičasom umiestnili inde a nastal aj  

  prirodzený úbytok. 

 

Mgr. Jańošík 

- navrhol rozdeliť hlasovanie na dve časti 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bolo schválené VZN  č. 2/2008 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a 

o úhrade za poskytované služby v rozpočtovej organizácii ZSS Poltár, ktorej zriaďovateľom je 

Mesto Poltár? 

9 za                                             - proti                                         Gavalec sa zdržal hlasovania 

         Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                   neprítomní 

 

Hlasovanie: 

Kto je za to, aby bolo ZSS dané do prevádzky od 1. 3. 2008? 

9 za                                             - proti                                         Gavalec sa zdržal hlasovania 
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         Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                   neprítomní 

 

- Smernica pre prijímanie klientov do Zariadenia sociálnej starostlivosti v Poltári 

Diskusia: 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz, či sa finančný dar bude viazať na dĺžku pobytu 

 

MUDr. Gasperová 

- navrhla zapracovať do smernice, aby žiadatelia z Mesta Poltár boli po splnení podmienok 

uprednostnení 

 

Hlasovanie: 

Kto je za schválenie Smernice pre prijímanie klientov do Zariadenia sociálnej starostlivosti v Poltári 

po zapracovaní pripomienky MUDr. Gasperovej? 



9 za                                             - proti                                         Gavalec sa zdržal hlasovania 

         Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                   neprítomní 

 

- Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listene rozpočtovej organizácii Zariadenie sociálnych služieb 

Hlasovanie: 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                                                                                    neprítomní 

 

- delegovanie p. Dariny Srnišovej ako zástupcu Mesta do Rady školy, ZUŠ Poltár 

Hlasovanie: 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                               neprítomní                                       

 

- delegovanie p. Karola Pajdu ako zástupcu Mesta do Rady školy, Špeciálna základná škola Poltár 

Hlasovanie: 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

                                               neprítomní                          

 

 

- súhlas s realizáciou projektu vyhláseného  VÚC BBSK s pracovným názvom „CESTA“, ktorý je  

  zameraný na tvorbu Centra komunitnej práce 

Hlasovanie: 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

         neprítomní 

 

- zrušenie uznesenia č. 8/2002 v bode 2, zo dňa 22. 11. 2002, kde MsZ súhlasilo s odpredajom časti  

   parcely k. ú. Zelené č. 420 /spevnené plochy – miestna komunikácia medzi reštauráciou a    

  zeleným pásom/ v cene 20.- Sk/m2 pre Jána Eliáša 

9 za                                        - proti                                       Mgr. Jánošík sa zdržal hlasovania 

                                                                                               Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

         neprítomní 
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- odvolanie p. Renáty Kanckovej zo školskej komisie pri MsZ v Poltári 

Hlasovanie: 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

         neprítomní 

 

- odvolanie p. Renaty Kanckovej z komisie pre spoluprácu s podnikateľmi pri MsZ v Poltári 

10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

         neprítomní 

 

- odvolanie p. Renaty Kanckovej z Rady školy Gymnázia Poltár 



10 za                                         - proti                                            - sa zdržal hlasovania 

                                                                  Ing. Július Kišák, Ing. Ján Kubaliak 

         neprítomní 

 

     Potom hlavná kontrolórka predložila na prejednanie nasledovné správy: 

/Všetky sú vypracované písomne a poslancom boli zaslané aj domov./ 

 

1. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2007 

2. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytovanej pre Slovenský Červený kríž – miestny  

    spolok Poltár za r. 2007 

3. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

    bojovníkov za r. 2007 

4, správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre MO – Jednoty dôchodcov v Poltári 

    za r. 2007 

5. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Kynologický oddiel 

6. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre SZZP ZO Poltár 

 

    Mestské zastupiteľstvo vzalo správy na vedomie. 

 

5.  DI S K U S I A 

p. Štofková 

- oboznámila prítomných s možnosťami čerpania finančných prostriedkov z eurofondov 

 

primátor 

- prisľúbil, že s p. Štofkovou budeme v spolupráci pokračovať 

 

Bc. Vretenička 

- mal dotaz za zber odpadu 

 

p. Slaniniak 

- zber vykonáva MEPOS, od firiem a spoločností odpad neberieme 

 

MVDr. Balog 

- konštatoval, že sme schválili tri projekty za 2 mil. Sk. Mal dotaz, či ich máme z čoho vykryť. 
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primátor 

- predali sme dve nehnuteľnosti 

 

p. Pajda 

- p. Luptáková v nebytových priestoroch na Ul. družby požaduje znížiť prísun tepla 

- smerom na Kúpnu baňu sa prepadá MK 

 

p. Srnišová 

- pod mostom v Zelenom je naplavený neporiadok, treba požiadať Vodohospodársky podnik  

   o vyčistenie 

- pri rodinnom dome p. Kuzmániho je zlomený stĺp 

- znovu pripomienkovala za vybudovanie chodníka na Zelené 

- mala dotaz, kto bude kontrolovať počet mačiek v domácnostiach, pretože v niektorých majú až 



  15 mačiek 

- park pred Kultúrnym domom v Poltári treba vyhrabať, vyčistiť, zasiať trávnik a vysadiť kvety 

- MK pri starom moste v Zelenom treba upraviť, sú tam jamy 

- navrhla MK od Uhoľných skladov vysypať šotolinou 

 

MUDr. Gasperová 

- zrkadlo na MK vedľa rodinného domu p. Vrabca bolo zle nastavené - chyba je odstránená 

- strom pri p. Dudášovej - je podaná žiadosť na ŽP 

- šachta pri dome p. Deáka sa zvykne upchať a tečie im do dvora - osloviť PD 

- počas futbalového zápasu sú autá zaparkované na MK - otvoriť vchod cez park p. Andila 

- mostík z Ul. lúčnej bol opravený, ale nie je spevnený 

- na Ul. lúčnej nie je prečerpávačka 

- popri Poltarici na Ul. lúčnej treba obrezať stromy 

- či sa bude prehlbovať koryto Poltarice pri regulácii 

 

Mgr. Jánošík 

- mal dotaz za separovaný zber 

 

p. Gavalec 

- bol daný projekt na zakúpenie kontajnerov. Úľava 20.- Sk za separovaný zber, občana nemotivuje. 

  Aby sa občania naučili separovať, treba dať vyššiu sadzbu za odvoz a za každé separované vrece   

  úľavu 5.- Sk.  

 

primátor 

- Poltár dostane cez projekt 69 kontajnerov 

 

p. Klembasová 

- kanalizácia ul. podhorská 

 

p. Sobota 

- konštatoval, že na sídlisku zaplatilo poplatok za psa len 31 občanov 

 

MVDr. Balog 

- navrhol daň za psa v bytoch platiť podľa veľkosti psa 
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p. Grekčová 

- poslanci by si mali brať vzor od MUDr. Gasperovej, ktorá zorganizovala stretnutie s voličmi 

- občania majú záujem o odpredaj pozemkov pod bytovkami 

- oprava verejného osvetlenia od rodinného domu p. Kačániho na Ul. 13. januára po garáže 

- mala dotaz, ako stojíme s poliklinikou 

- podala návrh, aby Mesto kúpilo budovu bývalého SOU – S na sociálne byty 

 

MUDr. Gasperová 

- 26. 2. 2008 nová firma má dostať licenciu a od 3. 3. 2008 začnú pracovať všetky ambulancie, 

   interné 3 x do týždňa 

 

p. Repa 

- konštatoval, že poliklinika sa nám postarala o medializáciu 

- navrhol zorganizovať cestovný beh 



- VÚC získalo za odpredaj polikliniky a chaty 28.000.000,. Sk a naše Mesto nevidí z toho nič 

- pripomenul, že primátor má zorganizovať stretnutie s voličmi 

- treba uskutočniť zmeny v Štatúte mesta Poltár 

 

6. Záver 

 

  U Z N E S E N I E   č. 1/2008   Z O  Z A S A D N U T I A   M s Z 

konané dňa 25. 2. 2008 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O: 

I. B E R I E   N A  V E D O M I E 

1. správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za r. 2007 

2. správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytovanej pre Slovenský Červený kríž – miestny  

    spolok Poltár za r. 2007 

3. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Slovenský zväz protifašistických  

    bojovníkov za r. 2007 

4, správu z kontroly využitia účelovej dotácie poskytnutej pre MO – Jednoty dôchodcov v Poltári 

    za r. 2007 

5. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre Kynologický oddiel 

6. správu o činnosti stavebnej komisie za uplynulý rok 2007 

7. správu z kontroly využitia účelovej dotácie mesta pre SZZP ZO Poltár 

8. zrušenie mandátu poslankyne p. Renáty Kanckovej v meste Poltár, mestská časť Slaná Lehota 

 

II.S C H V A Ľ U J E 

A/ 

1. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2.správu o výsledkoch inventarizácie nehmotného a hmotného dlhodobého majetku, DDHM, DHM,  

   OTE a zásob mesta Poltár ku dňu 31. 12. 2007 

3.odkúpenie časti nehnuteľnosti v k. ú. Poltár, lokalita Skalica podľa vypracovaného 

   geometrického plánu, ktorý zabezpečí kupujúci na vlastné náklady o výmere odkupovaných    

   nehnuteľností - pozemkov cca 5300 m2 pre firmu ARDIS, s. r. o., A. Dubčeka, Žiar nad Hronom 

4.odpredaj dvojizbového bytu č. 26 na prízemí obytného domu súp. č. 504 na Ul. sklárskej vchod 

   č. 16 v Poltári postavený na parc. č.  2134, zapisaný na LV č. 1840 k. ú. Poltár za cenu 161.400.- 

   Sk pre Soňu Barnovú, bytom Fučíkova 628/20, Poltár 

5.že z rozpočtu na financovanie originálnych kompetencií základných škôl  a školských zariadení /s  
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    výnimkou zariadenia ŠSZČ BLESK/, zadržať 12, 19% na kapitálové výdavky 

6. vyradenie Školského strediska záujmovej činnosti BLESK zo siete škôl a školských zariadení  

     k 30. 6. 2008 

7. spojenie Školského strediska záujmovej činnosti BLESK so Základnou školou na Ul. slobody 2 

    v Poltári k 01. 07. 2008 s prechodom všetkých práv a povinností z pracovnoprávnych vzťahov 

    zamestnancov ŠSZČ BLESK, ktoré prechádzajú na Základnú školu odo dňa spojenia 

8.PaeDr.. Zuzanu Matuškovú za členku ZPOZ-u pri MsZ v Poltári 

9.Katarínu Kačániovú za členku ZPOZ-u pri MsZ v Poltári 

10.Ing. Máriu Pribilincovú za členku ZPOZ-u pri MsZ v Poltári 

11. PaeDr. Zuzanu Matuškovú za členku komisie kultúry pri MsZ v Poltári 

12.odpustenie nájomného za mesiac november 2007, všetkým nájomcom nebytových priestorov 

     v predajných stánkoch na tržnici 

13.Smernicu pre prijímanie klientov do Zariadenia sociálnej starostlivosti v Poltári 

 

14.a/predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu  



     projektu „Rekonštrukcia a modernizácia objektu MŠ sklárskej“, ktorý je realizovaný pre  

    „Materskú školu, Ul. sklárska 616/34 Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a   

     sociálneho rozvoja mesta 

      

     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

     výške cca 600.000.- Sk 

 

15.a/predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu projektu „Rekonštrukcia 

    výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ“, ktorý je realizovaný pre „Základnú školu, Ul.  

    školská 493/4, Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja   

     mesta 

      

     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

          výške cca 600.000.- Sk 

 

16.a/predloženie žiadosti o NFP v rámci opatrenia 1, 1 ROP na realizáciu projektu „Výmena 

     výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ“, ktorý je realizovaný pre „Základnú školu, Ul.  

     slobody 638/2, Poltár“ a ktorý je v súlade s Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja   

      mesta 

      

     b/zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 

 

     c/ financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na projekt t. j. vo  

          výške cca 798.539, 22 Sk 

 

 

17. aby ZSS bolo dané do prevádzky dňom 1. 3. 2008 
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B/  

 

1.VZN č. l/2008 o poskytovaní dotácií a finančnej výpomoci z rozpočtu mesta Poltár 

2.VZN  č. 2/2008 o podmienkach poskytovania sociálnych služieb a o úhrade za poskytované 

    služby v rozpočtovej organizácii ZSS Poltár, ktorej zriaďovateľom je Mesto Poltár 

3. Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listene rozpočtovej organizácii Zariadenie sociálnych služieb 

 

III.D E L E G U J E 

1.nasledovného zástupcu Mesta do Rady školy, ZUŠ Poltár: 

p. Darinu Srnišovú 

 

2.nasledovného zástupcu Mesta do Rady školy, Špeciálna základná škola Poltár:: 

p. Karola  P A J D U 

 

IV. S Ú H L A S Í 



1.s realizáciou projektu vyhláseného  VÚC BBSK s pracovným názvom „CESTA“, ktorý je 

zameraný na tvorbu Centra komunitnej práce 

 

V. R U Š Í 

1.uznesenie č. 8/2002 v bode 2, zo dňa 22. 11. 2002, kde MsZ súhlasilo s odpredajom časti parcely 

k. ú. Zelené č. 420 /spevnené plochy – miestna komunikácia medzi reštauráciou a zeleným pásom/ 

v cene 20.- Sk/m2 pre Jána Eliáša 

2. uznesenie č. 10/2007 zo 14. 12. 2007 , ktorým bol schválený odpredaj dvojizbového bytu č. 26 na  

    prízemí obytného domu súp. č. 504 na Ul. sklárskej vchod č. 16 v Poltári postavený na parc. č.  

    2134, zapísaný na LV č. 1840 k. ú. Poltár pre p.Máriu Zacharovú, Novohradská  32, Lučenec  

    v cene 161.400.- Sk 

 

VI. O D V O L Á V A 

1.p. Renátu Kanckovú zo školskej komisie pri MsZ v Poltári 

2. p. Renatu Kanckovú z komisie pre spoluprácu s podnikateľmi pri MsZ v Poltári 

3. p. Renatu Kanckovú z Rady školy Gymnázia Poltár 

 

   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným za 

účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                                      JUDr. František  K R A J Č O 

        primátor                                                                                   prednosta MsÚ 

 

 

MVDr. Július  B A L O G                                                                Róbert  S O B O T A 

I. overovateľ                                                                                  II. overovateľ 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 


